
Saker til NNTF generalforsamling 
 
Vi i Møysalen Travlag Vesterålen har drøftet hva som kan gjøres for å løfte travsporten vår. 
Utenom våre møter så er det ingen annen plass eller forum hvor vi kan sammen i nord 
drøfte forskjellige saker. Kan vi drøfte på generalforsamling?  
Det har blitt foreslått ønske om mer annonsering for sporten og løpsdager. Kan vi utøvere 
også gjøre mer der?  
Vi har drøftet hva som må til for at vi melder oftere til løp. Et forslag var da mer variasjon i 
løpsutskrivingen, f.eks jevnere fordeling av løpslengden 1600-2040-2600 m. Vil det hjelpe? 
Vi drøfter om det er noen med lokal kunnskap om hestematerialet med når løpsutskriving 
gjøres?  
Og det nevnes at det er synd at noen løp går uten kommentator. Vi skjønner hvorfor, men 
kan reglene tilpasses slik at det unngås? Er det ønskelig at det unngås (at det er f.eks for dyrt 
å ha innleid kommentator for noen få løp på en løpsdag?).  
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